
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 21. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 517
Ministeren bedes redegøre for, hvor stort et beløb fra satspuljen, der var øre-
mærket til psykiatrien i 2015, men som ikke blev udmøntet i 2015, og hvilke
puljer disse midler kom fra?
Der henvises til artiklen ”Efter flere drab på bosteder: Millioner af kroner bliver
aldrig anvendt” der blev bragt på tv2.dk den 18. april 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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